
Bestyrelsesmøde 2.5.2024 
 
Tilstede: Tøger (Henning) / kasserer, Henning / formand. Mette A, Lisbeth og Mette Jo, 
bestyrelsesmedlemmer 
Rune, afgået formand overdrager til nuværende, Henning. 
 

1. Der er et par huse i handel. Madsens hus overtages af datter. Ejer af have 67, flytter til have 27. 
Have 67 udbydes internt, derefter evt eksternt.  
 

2. Vurderingsudvalget består af Bjarne Olsen - have 63, Christian Jacobsen - have 44, Jesper- have 
94 og Leif Sørensen (Lammer)- have 2A. Man skal have gennemgået er vurderingskursus for at 
kunne være med til at vurdere haver. 
 

3. Bestyrelseslokalet (også kaldt foreningshuset) bruges også af vurderingsudvalget, derfor skal 
begge grupper have adgang til lokalet, PCer mm. Formand Henning undersøger nøglestatus; hvem 
har – og hvem skal have, og sørger for nettilslutning til printer mm. Tøger får købt nøgleskab med 
kode.  
 

4. ifm formandsskift er der nogle adm opgaver m kodeændringer, bankgodkendelse af ny bestyrelse 
mm, dette arbejder kasserer Tøger med. 
 

5. Beboerlister opdateres de hænger bla i udhængsskabet v hovedindgangen, opdateres af Tøger 
og Henning. 
 

6. Snak om elektronisk opgradering, bla også scanning og elektronisk opbevarelse af lejekontrakter. 
 

7. ændringer til vedtægter bliver indskrevet i nuværende vedtægter af Tøger, der også sørger for 
opdaterede vedtægter bliver lagt på hj siden. 
 

8. Ændrede retningslinjer for overtagelse af kolonihave, kan gøre ventetiden længere og udelukke 
nogen der ikke bor i Kbh. Kolonihaveforbundet melder ud indenfor et årstid. 
 

9. Økonomi; Kasseren har fået lidt assistance til et stort arbejde med regnskabet. Personen får en 
erkendtlighed ifa et par flasker. Det forventes at regnskaberne vil være på plads umiddelbart efter 
årsskiftet fremover. Og muligheden for at ”låne” en lokal skole til fremtidige generalforsamlinger 
undersøges. Der udbetales hurtigst muligt honorerer/ godtgørelse til lønnede medarbejdere og 
bestyrelsesmedlemmer for tidligere og  nuværende arbejder. Lønnede: Vivi bliver lønnet få timer for 
hovedrengøring, optælling, slutrengøring efter vinter og udlejning. Robert bliver lønnet for renhold af 
toiletter. 
 

10. Øvrige Ressourcer; der er flere haveejere der har tilbudt deres hjælp. Rune har tilbudt forsat at 
tage si af hj siden. Stine hjælper gerne med div konkrete opgaver.  Pia have 34 har tilbudt sig som 
intern revisor ( hjælpe m opfølgning på regnskab – vi tager imod tilbuddet allerede i år – selvom 2 
interne revisionssyn på regnskab først er pligtigt efter vedtægtsændring fra næste år. Mansour, 
Godi og Kent har tilbudt hjælp forskelligt praktisk arbejde. Jørn står for flaghejsning. Anettehave 38 
står for bogkassen. Formand Henning undersøger om hækkeholdet stadig er friske på en 
klippeomgang – sædvanen tro mod bestikkelse ifa grillmad og drikkelse.  

 
11.  Pligtarbejde og opkrævninger. God idé at opkrævninger uddeles v generalforsamling, og ugerne 

derefter. I år kan opkrævning også afhentes v pligtarbejde, lørdag d. 11. maj og i bestyrelseslokalet 
torsdag d. 16. kl. 18 – 19.00.(2 x Mette + Henning).  Der er pligtarbejde lørdag d. 11. maj kl. 9-12.00 
(Mette A, Lisbeth, Tøger). Torsdag d. 13. juni kl. 17- 20.00. Lørdag d. 13. juli 9-12.00 og torsdag d. 
8. august 17-20.00 (datoer for pligtarbejde ligger under ”regler” på hj siden.  



 
 
 
 

11. Almindelig orientering; Foreningshus = bestyrelseslokale, Fælleshus = huset til udlejning. Snak 
om at finde nyt lokale til generalforsamlinger, f.eks en skole. Tøger undersøger nærmere m Rune.  

12. Grønnere haveforening, Der er bevilliget 5000 kr til 2 x arrangement med Biodiversitetsguide som 
kommer og inspirere os m oplæg og havevandring. Det udersøges om arr kan dækkes delvist af 
KBhs bio pulje,  

13. Det undersøges om det bedst kan betale sig at købe eller leje en kompostkværn i starten af foråret 
hvor der bliver klippet ekstra meget ned i haverne 

14. Hjertestarter skal tjekkes. Mette A  
15. referat og datoer for pligtarbejde lægges på hj side. 
16.  der sendes SMS rundt om pligtarbejde 
17. på næste møde arbejdes der videre med den enkelte haveejers forsikringsdækning – 

brandforsikring er en påkrævet del af sin husforsikring – så alle bør undersøge deres 
forsikringsdækning.   

 

 


